
 Protokół  XXIV Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 14 czerwca 2017 roku 
 

PORZĄDEK OBRAD : 
 
1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

5. Interpelacje Radnych. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami    

    pozarządowymi za 2016 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w 2016 roku. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej – informacja. 

9. Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2016 roku jako  

    organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok,  

 b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

     za 2016 rok : 

- sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok - Starosta Tarnobrzeski, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

c) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

   dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Szkół  

   im. por. J. Sarny w Gorzycach, 

d) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

    dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Nr 2  

    im. E. Kwiatkowskiego w Nowej Dębie, 

e) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego  

    Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2016, 

f) zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki         

    Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

g) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Wiedza i praktyka inwestycją w przyszłość”,  

    finansowanego  
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    z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014- 

    2020, Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.4,   

    Poprawa jakości kształcenia zawodowego, 

h) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Dobry start w dorosłość”, finansowanego z  

    Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020,   

    Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.4,  Poprawa  

    jakości kształcenia zawodowego, 

i) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

j) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

k) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

l) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości  od  Gminy Nowa Dęba, 

ł) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2017 rok. 

11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

   12. Zamknięcie obrad sesji.     

  

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych – jedna osoba nieobecna. ( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Radny Jacek Rożek złożył ustny wniosek, aby  

w projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok wprowadzić kwotę 

50.000,00 zł jako darowiznę z Gminy Baranów Sandomierski podjętą na posiedzeniu Rady Miejskiej 

w Baranowie Sandomierskim na przebudowę drogi powiatowej NR 1117R relacji Tarnowska Wola – 

Wiola Baranowska w zakresie budowy chodnika w miejscowości Dąbrowica. Kserokopia uchwały 

została dostarczona Przewodniczącemu Rady Panu Dominikowi Szewcowi. 

Na salę przybyła radna Krystyna Rusin – stan radnych 17. 

Prowadzący poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez  Zarządu Powiatu  

zmianie w porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 10 podpunktu „ł z autopoprawką” . 

(Zał. Nr 2 ). 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 
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 „ZA”  głosowało 17 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia dwudziestej trzeciej sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-17 głosów 

„ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 3 ). Informacje wręczono radnym. 

Po wystąpieniu Pana Sekretarza głos kolejno zabierali radni: 

- Jacek Rożek: poruszył kwestię umowy zawartej 3 kwietnia b.r. pomiędzy Burmistrzem Baranowa 

Sandomierskiego a Przewodniczącym Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego o wykonanie trzech zadań: 

- udzielenie pomocy finansowej w wys. 50.000 zł dla Powiatu na budowę chłodnika w miejscowości  

  Dąbrowica, 

- modernizacja drogi Tarnowska Wola - Wola Baranowska budowa chodnika w miejscowości Kaczaki  

  30.000 zł, 

- przebudowa drogi w miejscowości Marki – gm. przeznaczyła na ten cel 15.000 zł, 

Radny poprosił o szczegółowe wyjaśnienia. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof Pitra.  

Potwierdził realizacje tych trzech zadań. Sprawy przetargowe zostały zakończone. 

Radny Rożek zapytał dlaczego są tak duże rozbieżności cenowe w realizacji tych zadań. 

Odpowiedź kontynuował Wicestarosta Pitra informując, że kosztorys opiewa na kwotę spowodowaną 

położeniem terenu, co wpływa na uciążliwość prac. 

Radny Marek Ożga zadał dwa pytania: 

- przebudowa drogi Suchorzów – Gawłuszowice – budowa ścieżki pieszo – rowerowej. Zapytał w  

  którym miejscu realizowany będzie etap I? czy od drogi wojewódzkiej czy od strony parkingu. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Krzysztof Pitra – od parkingu w kierunku drogi wojewódzkiej. 

Jak to się będzie miało do planowanej budowy kolektora, kto poniesie koszty związane z 

rozburzeniem chodnika?. 

Wicestarosta Pitra odpowiadając poinformował, że kolektor będzie obok ścieżki.  

- Zlecono wykonanie dokumentacji na budowę chodnika w miejscowości Wydarza od skrzyżowania  

  w kierunku Krawców. 
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Zapytał po której stronie chodnik będzie przebiegał – prawej czy lewej. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Bartoszek, który poinformował radnego, że odpowiedzi udzieli na 

kolejnej sesji. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja pisemna. Obecna na sesji radna 

Krystyna Rusin złożyła interpelacje pisemną, której treść odczytała. 

Odpowiedź zostanie radnej udzielona w ustawowym terminie. 

Radny Tadeusz Rękas powrócił do tematu wizualizacji dróg powiatu. Pomogło by to na bardziej 

świadome głosowanie nad projektami uchwał dot. m.inn. remontów, modernizacji dróg, budowy 

chodników. 

Jeżeli zleca się prace projektowe – projektant nie konsultuje się z czynnikiem społecznym. 

Wykonawca projektu powinien konsultować się czynnikiem społecznym. 

Uwagę i wniosek radnego Tadeusza Rękasa poparta została przez radnych Jacka Rożka i Marka Ożga. 

 

Ad 6 ). 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Tarnobrzeskiego z organizacjami    

pozarządowymi za 2016 rok. 

Temat ten omówił Sekretarz Kazimierz Błasiak. 

Pytań i uwag nie było. Sprawozdanie przyjęto przez aklamację. 

 

Ad 7 ).  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnobrzegu w 2016 roku. 

 

Ad 8 ). 

Ocena zasobów pomocy społecznej – informacja. 

 

Ad 9 ).  

Sprawozdanie z efektów pracy Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 2016 roku jako  

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 
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Tematy te „globalnie” omówiła Pani Ewa Kędzierska – Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Tarnobrzegu. 

Pytań i uwag nie było. Sprawozdania przyjęte zostały przez aklamację. 

 

Ad 10 ). 

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok,  

b) udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

     za 2016 rok : 

- sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2016 rok - Starosta Tarnobrzeski, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Tarnobrzeskiego, 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Dominik Szewc odczytał projekt uchwały 

oznaczonej literą „a” w porządku obrad w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 

rok. 

Pana Adama Łabudę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej poprosił o przedstawienie opinii do 

przedmiotowej uchwały. 

Pan Adam Łabuda odczytał opinię następującej treści : Komisja Rewizyjna Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego podczas kontroli przeprowadzonej w dniach 10 i 18 maja 2017 roku 

rozpatrzyła sprawozdanie finansowe to jest : bilans obejmujący dane wynikające z bilansu 

jednostek organizacyjnych, bilansu z wykonania budżetu, rachunku zysków i strat oraz 

zestawienia zmian  w funduszu jednostki i nie wniosła uwag ani zastrzeżeń opiniując pozytywnie.  

Maj ąc to na względzie Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Powiatu o zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego za 2016 rok.  

Następnie Przewodniczący Rady zadał pytanie : Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania 

finansowego za 2016 rok ? 

Uwag i pytań z sali nie było. 

Poinformował zebranych, że w obradach sesji uczestniczy 17 radnych – wszyscy i zarządził 

głosowanie jawne nad przyjęciem uchwały.  
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„ZA” przyj ęciem uchwały głosowało 17 radnych - wszyscy obecni na Sali radni. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Starostę Pawła Bartoszka o przedstawienie   sprawozdania  

z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2016  rok,  wraz z informacją o stanie mienia Powiatu.  

Omówione ono zostało przez Starostę szczegółowo. ( Zał. Nr 9 ) 

Poprosił następnie  Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pan Adam Łabudę o przedstawienie opinii  

i  wniosku do Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Tarnobrzeskiego z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie:  opinii o przedłożonych 

sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Tarnobrzeskiego za 2016 rok odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Leszek Tomanek, a opinię o przedłożonym 

przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok 

odczytał osobiście Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Pan Dominik Szewc.  

W tym miejscu Przewodniczący Rady Powiatu Dominik Szewc zadał pytania: 

Czy są pytania i uwagi do sprawozdania z wykonania budżetu za 2016 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania lub uwagi do sprawozdania finansowego za 2016 rok ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej ? 

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do informacji o stanie mienia Powiatu ?  

Pytań i uwag nie było. 

Czy są pytania i uwagi do stanowiska Komisji Rewizyjnej ? 

Pytań i uwag nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego zarządził głosowanie projektu uchwały oznaczonej  

w porządku obrad literą „b”  w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Tarnobrzeskiego 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok.  

Na sali było obecnych 17 radnych. 

Głosowanie było jawne.  

„ZA” udzieleniem Zarz ądowi Powiatu Tarnobrzeskiego absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu głosowało - 16 radnych, 1 – „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

Uchwała została podjęta przy jednym głosie wstrzymującym. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego Dominik Szewc złożył na ręce Przewodniczącego 

Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego- Starosty Pawła Bartoszka  gratulacje. 

Przewodniczący Rady Pan Dominik Szewc ogłosił 5 minut przerwy w związku z potrzebą pilnego 

zwołania posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Po przerwie przystąpiono do kontynuacji porządku obrad. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

c) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Szkół im. por. 

J. Sarny w Gorzycach, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  

Panią Krystynę Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

d) zwolnienia w części z realizacji tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  

   dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych Dyrektora i Wicedyrektora Zespołu Nr 2 im. E.     

   Kwiatkowskiego  w Nowej Dębie, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał również Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  

Panią Krystynę Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 17 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

W tym miejscu o głos poprosili obecni na sesji Dyrektorzy ZS Nr 1 w Nowej Dębie Pani Iwona  

Strojek oraz Dyrektor Zespołu Szkół w Gorzycach Pan Krzysztof Komórkiewicz, którzy podziękowali 

za podjęcie takich uchwał. 

e) zatwierdzenia sprawozdania finansowego i pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego     

    Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie za rok 2016, 

O omówienie tego projektu uchwały poproszona została Pani p.o. Dyrektora Szpitala Powiatowego  

w Nowej Dębie Marta Piskór. 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Kołodziej – stan radnych 16. 

O opinię do powyższego projektu poproszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  Panią 

Krystynę Kozieja. 
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Kwestię wytłumaczenia ilości godzin dla Dyrektorów, którą zgłosili radni: Marek Ożga, Adam Łabuda 

i Wacław Wróbel. Wyjaśniali Dyrektorzy. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

f ) zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki  

    Zdrowotnej w Nowej Dębie, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonała Pani p.o. Dyrektora Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie 

Marta Piskór. 

Zapytanie jak długo jeszcze będzie funkcjonował nasz szpital, zgłosił radny Adam Łabuda. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Marta Piskór. 

O opinię do powyższego projektu poproszę Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  Panią 

Krystynę Kozieja. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

g) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Wiedza i praktyka inwestycją w przyszłość”, finansowanego  

    z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, 

    Oś priorytetowa IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie,  Działanie 9.4,  Poprawa jakości  

    kształcenia zawodowego, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

h) zatwierdzenia realizacji projektu pt. „Dobry start w dorosłość”, finansowanego z Regionalnego  

    Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020,  Oś priorytetowa  

    IX , Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działanie 9.4,  Poprawa  jakości kształcenia  

    zawodowego, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 
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       i) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

       j) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Gorzyce, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

        k) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Dęba, 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 15 radnych, 1 – „WSTRZYMAŁ SIĘ OD GŁOSU”. 

l) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Nowa Dęba , 

Omówienie tego projektu uchwały dokonał Pan Kazimierza Błasiaka – Sekretarza Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Pan Jerzy Sudoł. 

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 

ł) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z  autoporawką 

Omówienia tego projektu uchwały dokonała Skarbnik Powiatu. 

Opinię do powyższego projektu przedstawił Przewodniczący Komisji Promocji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów  Pan Jerzy Sudoł.  

Przystąpiono do głosowania. 

„ZA” głosowało 16 radnych, wszyscy obecni na sesji. 
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Ad 11).  

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

poinformował radnych o opublikowaniu na BIP-ie Starostwa oświadczeń majątkowych za 2016 rok.. 

O głos poprosiła radna Krystyna Rusin, która złożyła ustny wniosek dotyczący pogłębiania rowów i 

przepustów przy drodze powiatowej Padew Narodowa – Wola Baranowska – Ślęzaki w rejonie ul. 

Zachodnia w Woli Baranowskiej. 

Problem był zgłoszony na sesji Rady Miejskiej w Baranowie Sandomierskim. 

Radny Marek Ożga zgłosił problem mieszkańców Wydrza Klonowe którzy ponoć podpisywali pismo 

z wnioskiem o budowę oświetlenia ulicznego przy naszej drodze powiatowej. 

Odpowiedź zostanie radnemu udzielona. 

  

Ad 12).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XXIV Sesji Rady 

Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

Andrzej Siedlak 


